
   

Vragen Commissie Ruimte 22 maart 2024  
 

Vragen Marco de Theije (BBB), over Brief GS van 27 februari 2024 over Wijziging Natuurbeheerplan en 
Omgevingsverordening - 414515, agendapunt 8 

 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

1. Hoe komt het uitbreiden van vlakken nieuwe natuur tot stand? Uitbreiding van vlakken nieuwe natuur vindt plaats op verzoek of met 
instemming van de grondeigenaar en bij geschiktheid voor het realiseren 
van nieuwe natuur. 

2. Zijn de grondgebruiker en grondeigenaar van het perceel bij de Munte, dat toegevoegd 
wordt aan nieuwe natuur, op de hoogte en akkoord met de aanwijzing? 

Het perceel bij de Munte is eigendom van de Provincie en is kansrijk voor 
het realiseren van nieuwe natuur.  

3. Een aantal vlakken nieuwe natuur worden geschrapt i.v.m. aanwezige bebouwing. Is er 
na de wijziging nog steeds bebouwing aanwezig in de vlakken nieuwe natuur? En zo ja, 
waar? 

De begrenzing van kaartvlakken nieuwe natuur is gebaseerd op 
topografische buitengrenzen. Binnen de kaartvlakken nieuwe natuur kan 
bebouwing en infrastructuur voorkomen. De begrenzing nieuwe natuur is 
alleen gericht op de omvorming van landbouwgrond, niet op de 
omvorming van bebouwing en infrastructuur. Het is voor de provincie niet 
mogelijk de begrenzing infrastructuur en bebouwing (inclusief erven) in 
detail te bepalen. Dat kan alleen op gemotiveerd verzoek van of namens 
de eigenaar. De vlakken volgens de kaartbijlage 3.2b en 3.2c zijn 
geschrapt op verzoek van en op basis van informatie van de betreffende 
gemeenten.  

4. Hoe staat het met de toegezegde brief richting de grondgebruikers en grondeigenaren 
van percelen nieuwe natuur met daarin hun rechten en plichten? 

Naar aanleiding van de vraag in Provinciale Staten naar het informeren 
van eigenaren van vlakken nieuwe natuur (gele gebieden) wordt een 
informatieronde voorbereid. Hiervoor zijn inmiddels alle eigenaren van 
vlakken begrensde nieuwe natuur bepaald. Het betreft in totaal 1200 
eigenaren. Het uniform en gelijktijdig informeren van alle eigenaren is een 
grote operatie en zou tot onrust onder de geadresseerden kunnen leiden. 
Daarom wordt de informatieronde in eerste instantie beperkt tot eigenaren 
van percelen groter dan 1 ha. De brieven kunnen naar verwachting binnen 
enkele weken worden verzonden. 

 




